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Xiaoyi Hu 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Dispute resolution 

◼ Capital reduction, winding up and bankruptcy 

◼ Family law, trust and wealth planning 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Hu has handled tens of civil and commercial disputes, including but not limited to disputes in 

connection with contracts, equity holdings, enforcement, insolvency, liquidation, and family issues.  

In addition, Mr. Hu has advised multiple SOEs and public institutions, through which he gained 

extensive legal practice experience. 

In addition, Mr. Hu provides trust-related legal services to multiple domestic trust companies and 

banks.  He has keen insights into life insurance trusts, equity trusts, real estate trusts, family trusts, 

etc. 

EDUCATION 
Mr. Hu received a LL.B. degree and a LL.M. degree from China University of Science and Law. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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胡骁毅 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 争议解决 

◼ 减资、清算和破产 

◼ 家事法、信托与财富规划 

工作经历 

胡骁毅律师参与处理了数十起民商事纠纷案件，内容涵盖合同、股权、执行、解散及破产清

算以及家事纠纷。同时，胡骁毅律师曾经为多家国有企业、事业单位提供法律顾问服务，积

累了较为丰富的法律服务经验。 

另外，胡骁毅律师曾经为国内多家信托公司、银行提供信托相关的法律服务，对于保险金信

托、股权信托、不动产信托、家族信托具有比较深刻的理解。 

教育背景 

胡骁毅律师毕业于中国政法大学，分别获得法学学士和法律（法学）硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


